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Thor Leutchen-Lehn har meldt forfall.  

                                                                                                                                                                                                                                                    

Saksnr. Sak Ansvar/ 
kommentar 

 Åpning Hildur 

14/2021 
 

Ny gudstjenesteordning 
Forrige ordning fra 1977. Mer variasjon fra 2011, mange hundre 
alternativer å velge mellom. For noen år siden syns man på 
kirkemøtet at det hadde gått over styr, man ønsket å stramme 
litt inn så man kan kjenne seg igjen i gudstjenesten uansett 
hvilken kirke man går i.  
Det er nå tre serier som skal gå igjen. Serie 1 er fra -77, slitesterk 
sak. Serie 2 er mer rytmisk, et sett med melodier der man ikke 
har så veldig stort rom for å velge melodier selv. Serie 3 er en 
klassisk messe, denne har vi ikke brukt i Strusshamn. (Det er i 
tillegg festserie og fasteserie).  
Nå er vår oppgave å velge en av disse seriene, og det er serie 1 vi 
har brukt på Askøy hele tiden. (Det er åpent for å én gang per 
måned gjøre noe annerledes, eksperimentere litt).  
Serie 1 innebærer blant annet 

- Fire hoveddeler: Samling, Ordet, Nattverd, Sendelse. 
- Halleluja-verset skal variere, det kan passe til teksten.  
- Stjernetegn på inngangssalme, hilsen, evangelium, 

trosbekjennelse og sendelsessalme betyr at her skal vi 
normalt stå.  

- Dagens bønn (8) kan utelates.  
- Bønnevandring kan være en del av forbønnen. Nattverd 

kan være en del av bønnevandringen, det har vi gjort 
noen ganger i Strusshamn. 

- Minnes de døde er nå siste del av forbønnen, istedenfor 
en del av kunngjøringene 
 

Det er ikke slik at vi skal tilbake til en tid der vi ikke har lov til å 
gjøre endringer i det hele tatt. Dette kommer ikke til å ha så 
veldig mye å si for oss, men vi må allikevel sende inn et svar til de 
som skal ha det (prosten, evt. biskopen om vi skal gjøre store 
endringer).  
 
Godtfred orienterer videre om utkast til lokal grunnordning 2021 
for Strusshamn.  

Hermund 
Godtfred 



- Innledning ved ML er tatt bort, så man kan gå rett på 
Hilsen. Innledning kan være med ved behov, men vi 
trenger det ikke hver gang. 

- Samlingsbønn har mange alternativer som passer til ulike 
høytider og merkedager.  

- Vi velger kyrie for festtidene, den vi pleier å bruke. 
- Dagens bønn går som oftest ut, men punktet beholdes så 

vi kan ta den med når det passer eller er behov 
- Som trosbekjennelse brukes stort sett den apostoliske, 

men den nikenske kan også brukes, f. eks. på 
høytidsdager.  

 
Utkastet har blitt gått gjennom sammen i menighetsrådet med 
noen få endringer. Det blir presentert på årsmøtet.  

12/2021 
 

Godkjenning av møteprotokoll fra møtet 10.03.21 
Referatet er godkjent. 

Jørgen 

13/2021 
 

Gudstjenester siden sist. Kommende gudstjenester.  
- Det jobbes frem mot radiogudstjeneste.  
- 25.07: Offer til søndagsskolen. Skal det gå til Bergen 

krets eller til sentralt? Vi bestemmer at det går til 
kretsen. 

- Takkoffer er bestemt frem til og med konfirmasjonene i 
høst.  

Godtfred 

Oppf 
04/2021 
 

Årsmøtet 02.05.21 

- Alle som kan fra menighetsrådet stiller    

Alle 

Oppf 
06/2021 
 

Hauge-jubileet, status og videre plan 
- Det legges opp til seminarserie i Bergen. Det blir også 

nasjonal strikkekonkurranse. Laber respons da Torbjørn 
forsøkte å markedsføre Strusshamn på regionalt møte, 
Strusshamn ligger litt for langt fra Bergen. Det skal være 
nytt møte i mai.  

- Torbjørn har snakket med Trond i kommunen, og han 
skal ta det videre med administrasjonen med tanke på 
finansiering. 

- Hauge diktet også salmer, og man kunne tenke seg å ha 
en salmekveld 

- Erling Virkesdal kan ha en Hauge-vandring i Strusshamn 
- Det kan også bli foredrag i Møllesalen eller i kirken. 
- Bibliotekbåten Epos kommer til Strusshamn i slutten av 

september, og kanskje vi kan få til et samarbeid her.  

Torbjørn 

15/2021 
 

Eventuelt 
 
Facebookside har blitt opprettet. Der var visst ikke behov for den 
i forbindelse med fasteaksjonen allikevel, så den har ikke blitt 
tatt i bruk enda. Vi snakker om fordeler med å ha en egen 
facebookside for menigheten.  
 

 
 
Johannes 

 

Neste møte i MR:  



- (Årsmøte 02.05) 
- 02.06 

 

 

Strusshamn 21.04.21 

Sekretær: Jørgen Petersen 


